

OPT-OUT FORM
拒收促銷通訊表格

(For use by customer – Please complete this form in English and block letters.)
(供客戶使用 – 請以英文正楷字體填寫本表格。)

To: American Express International, Inc., Hong Kong Branch (“Amex”)
致：美國運通國際股份有限公司香港分行（「美國運通」）

I do not wish to receive any marketing communications from Amex in future, and I do not consent to Amex providing my personal data to third parties for direct marketing purposes. I agree that this instruction overrides all my previous instructions to Amex on marketing in respect of all my existing relationships with Amex (if any).

本人不希望在將來收到美國運通的任何促銷通訊，以及本人不同意美國運通向第三方提供本人的個人資料作直接促銷用途。本人同意，就本人與美國運通的一切現有關係（如有）而言，此項指示凌駕本人先前給予美國運通的一切關於促銷的指示。

My full name:

Card Account Number*:

Date:

* Please provide the Card Account Number of one of your Card Account(s) with Amex in order for us to verify your identity. Please note that this opt-out instruction will be applied to marketing in respect of ALL your existing relationships with Amex.

本人全名：

美國運通卡賬戶號碼*：

日期：

*請提供閣下其中一個美國運通卡賬戶號碼，以便我們核實閣下的身份。請注意，此項拒收促銷通訊服務之要求，將適用於閣下與美國運通現在所有的關係。

Notes:

1. Please provide the above information to enable Amex to verify your identity and process your request.
2. In order to make this opt-out request effective, Amex will need to share this opt-out request with third-party business partners. By submitting this opt-out request

to Amex, you shall be deemed to have consented to Amex sharing this opt-out request with such parties. Please allow some time for this opt-out request to become effective.

附註:

- 1.請提供以上資料，以便美國運通核實閣下的身份並處理有關要求。
- 2.為使此項拒收要求生效，美國運通需要與第三方業務合作夥伴轉達本項要求。閣下向美國運通提交此拒收要求，即被視為已同意美國運通與該等合作夥伴共用此拒收要求。本拒收促銷通訊要求需待一段時間後方會生效。